

Weekly News

(Last updated on: 1/16/2018)

Dear Parents,

Hope you had a wonderful winter break!

Our spring semester will be kicked off on 1/21, Sunday. Our website has now been open for registration (<http://memphischinese.com/register/login.php>).

Please note that

1) Some of the elective classes will start on 1/21, instead of the second weekend, in order to prepare for Chinese New Year Celebration Show. Please pay attention to teachers' email.

2) 每个新学期开始,有些的家长对我们的课程设置不太了解,不知道该给孩子注什么课,选择什么样的课程组合,为了给家长提供一个面对面咨询的机会,我们将于开学第一周(01/21)举办一次教育咨询及答疑活动(Room 115 from 3:00-4:00 pm)。届时我们会请有经验的教育专家以及部分辅科老师现场为各位家长答疑解惑。希望各位家长珍惜这次机会积极参加。

3) Please mark your calendar for the following important dates:

January 21 - Chinese classes begin (tuition due for Chinese class; \$10 late fee otherwise)

January 28 - Elective classes begin (tuition due for Elective class; \$10 late fee otherwise)

Please pay full tuition by check(check payable to: MCLS-Riverdale) or cash at admin table on 1/21 and 1/28.

You could find our class schedule and calendar via these links.

Class Schedule: <http://memphischinese.com/classsschedule.php>

School Calendar: <http://memphischinese.com/schoolcalendar.html>

Welcome back! Please let us know should you have any questions.

Thank you!

GMCS School Admin